
Uddannelsesudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 11. maj 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Spørgsmål 385
Hvilke målemetoder anvender ministeren i opgørelsen af antal unge, der gen-
nemfører en ungdomsuddannelse jf. ministerens kommentar i Politiken 7/5-11
om at: »Der er flere måder, man kan måle det her på (antal unge der har gen-
nemført en ungdomsuddannelse). Man kan se på, hvor mange der får en ung-
domsuddannelse, og hvor mange der forventes at få det, og man kan måle ef-
ter både 10 år og 25 år. Nu kører jeg så med det tal, der hedder 87 procent.«

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christine Antorini (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 23. maj 2011.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christine.Antorini@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Charlotte Dyremose
formand
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